



二零二六年一月四日

Email/电邮: info@rbpc.sg

华语崇拜: 上午十点正

URL /网址: <http://www.rbpc.sg>

主席 : 刘世权执事
讲员 : 孙利明长老
读经 : 刘世权执事

司琴 : 陈苑臻姐妹
招待 : 石艳伟姐妹
叶嘉敏姐妹

静默

序乐

宣召

众立

上主在祂的圣殿中

祷告

唱诗

《426 新年来临》

众立

要理问答

众坐

唱诗

《176 只有宝血》

众立

读经

希伯来书 3:1-4:3a

众坐

证道

进入真正更美的安息

回应诗

《210 信靠顺服》

众立

奉献

三一颂

众立

宣认信仰

使徒信经

祝福

阿们颂

默祷

众坐

报告

阅读经文:

就是当你们奉我们主耶稣的名聚集在一起，我的灵在那里，我们主耶稣的权能也同在的时候，要把这样的人交给撒但，败坏他的身体，使他的灵魂在主的日子可以得救。至于教外的人，神会审判他们。你们要把那恶人从你们中间赶出去。（哥林多前书 5:4-5:13）

威斯敏特信条（1647年），第30章论教会的惩戒

四、为了更圆满地达成以上之目的，教会职员应当按着犯罪者的性质和犯罪者的罪状，予以劝戒，暂时停止圣餐，并除教。

教会事项，大家关心

*欢迎每一位弟兄姐妹和新朋友今天来参加主日崇拜。

*联络通讯: 吕立怀牧师 97775244(手机)

支票奉献: 抬头请写 “ Reformed Bible Presbyterian Church

Bank a/c/银行账户号: UOB 388-301-4225

请在奉献信封写上您的会友编号(e.g.R123)，以方便同工们记录。

月份	经常费和十一奉献	建堂基金奉献
四月	\$35,589.10	\$7,255.60
五月	\$32,792.57	\$18,820.00
六月	\$25,335.15	\$4,090.50

*主日崇拜事奉分配表 – 2025年01月11日

讲员	: 吕立怀牧师	主席	: 孙利明长老	招待	: 韩锁龙弟兄
读经	: 孙利明长老	司琴	: 王恩显弟兄		: 李亚妹姐妹
儿童主日学	: 潘颂恩牧师; 林玉宝姐妹 (协助);				
青少主日学	: 刘世权执事	成人主日学	: 吕立怀牧师		

报告事项

1 同工与各团契小组负责人的联系方式。鼓励弟兄姐妹参加:

同工

吕立怀牧师 (9777 5244)

潘颂恩牧师 (8875 6430)

曾忠成长老 (9478 9107)

孙利明长老 (9794 1141)

小组组长

万国小组 – 叶志隆弟兄 (8223 3262)

碧山小组 – 宋志鑫执事(8143 6321)

淡滨尼小组 – 潘颂恩牧师 (8875 6430)

义顺小组 – 符和斌执事(8157 7726)

团契

乐龄小组 – 苏钰珍姐妹 (9478 7892)

姐妹团契 – 刘佩玲姐妹 (8875 5715)

青成团契 – 梁正弟兄 (8790 0543)

PRAYER:

*Create in me a pure heart, O God,
and renew a steadfast spirit within me.
Do not cast me from your presence or
take your Holy Spirit from me.
Restore to me the joy of your salvation
and grant me a willing spirit, to sustain me.
(Ps 51:10-12)*

新年立願：

上帝啊，求你為我造清潔的心，
使我里面重新有正直的靈。
不要丟棄我，使我離開你的面；
不要從我收回你的聖靈。
求你使我仍得救恩之樂，
賜我樂意的靈扶持我。
(詩51:10-12)

新年來臨

Another Year Is Dawning

FRANCES R. HAVERGAL, 1836-1879

SAMUEL S. WESLEY, 1810-1876

3 | 3 3 4 3 | 3 - 2 1 | 1 6 5 4 | 3 - -

1. 舊 歲 已 過 新 年 臨！ 懇 切 祈 求 父 神；
2. 新 年 又 是 新 恩 典 年， 懇 充 滿 信 心 父 恩 神；
3. 新 年 又 是 是 恩 事 奉 年， 見 證 主 愛 豐 寵；

1. An - oth - er year is dawn - ing! Dear Fa - ther, let it be,
2. An - oth - er year of mer - cies, Of faith - ful - ness and grace;
3. An - oth - er year of ser - vice, Of wit - ness for Thy love;

4 | 5 i i 7 | 7 - 6 5 | 4 5 3 1 | 2--

不新 論年 工又 作是 或快 等樂 候年 新常 年見 偕聖 主顏 同光 行；
新新 年年 又又 是是 訓訓 練練 年， 準準 備備 天 上 聖 工；

In work-ing or in wait-ing, An - oth - er year with Thee;
An - oth - er year of glad-ness In the shin-ing of Thy face;
An - oth - er year of train-ing For ho-lier work a - bove.

2 | 3 4 5 6 | 6 - 5 i | i. 7 6 3 | 4--

新新 年年 又又 是是 成倚 長靠 年， 充緊 滿靠 讚恩 美主 頌愛 聲；
舊舊 歲歲 已已 過過 新新 年年 臨臨 懇懇 切切 祈祈 求求 父父 神，

An - oth - er year of lean - ing Up - on Thy lov - ing breast;
An - oth - er year of pro - gress, An - oth - er year of praise;
An - oth - er year is dawn - ing! Dear Fa - ther, let it be

2 | 3 3 4 3 | 3 - 2 1 | 1 2 1 7 | 1--||

新新 年年 更成 得為 到信 明託 証年 每賴 天主 與憇 主息 偕愉 行。
不 論 天 上 或 人 間 新 年 全 都 為 神。

An - oth - er year of trust - ing, Of qui - et, hap - py rest;
An - oth - er year of pro - ving Thy pre - sence all the days;
On earth, or else in heav - en, An oth - er year for Thee.

只有寶血

Nothing But the Blood

ROBERT LOWRY, 1826-1899

ROBERT LOWRY, 1826-1899

1. 何能使我脫罪擔? 只有主耶穌之寶血;
 2. 何能使我我出得黑稱暗? 只有主耶穌之寶血;
 3. 何能使我我得常稱義勝? 只有主耶穌之寶血;
 4. 何能使我我常得勝? 只有主耶穌之寶血;

1. What can wash a - way my sin? Noth-ing but the blood of Je - sus;
 2. For my par-don this I see- Noth-ing but the blood of Je - sus;
 3. Noth-ing can for sin a - tone- Noth-ing but the blood of Je - sus;
 4. This is all my hope and peace- Noth-ing but the blood of Je - sus;

何能使我得平安? 只有主耶穌之寶血。
 何能使我入平光? 只有主耶穌之寶血。
 何能使我得成聖? 只有主耶穌之寶血。
 何能使我得榮耀? 只有主耶穌之寶血。

What can make me whole a - gain? Noth-ing but the blood of Je - sus.
 For my cleans-ing, this my plea- Noth-ing but the blood of Je - sus.
 Naught of good that I have done- Noth-ing but the blood of Je - sus.
 This is all my right-eous-ness- Noth-ing but the blood of Je - sus.

REFRAIN

主 在 十 架 流 血 洗 我 罪 惡 清 潔,

Oh! pre-cious is the flow That makes me white as snow;

使 我 白 超 乎 雪, 全 賴 主 耶 穌 之 寶 血。

No oth - er fount I know, Noth-ing but the blood of Je - sus.

確據交託

ASSURANCE AND TRUST

The image shows a musical score for a hymn. It consists of two staves: a treble clef staff on top and a bass clef staff on the bottom. Above the treble staff, there are numerical figures: 6 3 5 | 4 - 4 4 | 4 3 2 | 3 5̇ 1 2 | 3 1 2 | 1 - ||. The treble staff contains a melody of eighth and quarter notes. The bass staff contains a bass line of eighth and quarter notes. The lyrics are written between the two staves.

並無別法，若要得耶穌喜樂必要信靠順服。

no oth - er way To be hap - py in Je - sus But to trust and o - bey.